
Vid årsmötet 2018 beslutade stämman att antaga styrelsens förslag om renovering av 
befintlig sjöbod samt nybyggnad av ett förråd med röstsiffrorna 16 mot och 20 för. 
Stämman gav styrelsen mandat att lyfta 250,000 sek ur grönområdets fond för detta 
ändamål.
Efter mötet har styrelsen haft diskussioner kring följande frågetecken:

• Ägandeförhållanden mellan båtföreningen-samfälligheten är ej utredda.
• För få röster på stämman i förhållande till antalet hushåll
• De anslagna medlen kommer inte att räcka till för den tänkta ambitionsnivån.

Därför har styrelsen tagit ett underhandsbeslut att stoppa projektet tillsvidare och 
återkommer till nästa årsmöte med ett nytt förslag.
 
Juli 2018 Grovstanäs samfällighetsförening
Styrelsen genom Bengt Peters


